

Appendix
(F.)
21st Janr.

Appendice
(F.)
21e Janvr.

1796.—For the expenses of the Legislative Council and Assembly, paid by Warrants, as stated in the Public Accounts of this year, in virtue of the Act 33d Geo. III. Cap. 8, 1845 1 3½

For incidental expenses incurred this year in the collection of the Provincial Duties under the Acts of 33d and 35th Geo. III. Cap. 8 and 9, paid by Warrants as stated in the Public Accounts of this year in virtue of the Act 35th Geo. III. Cap. 9, Sect. 16, 197 3 5½

For the Commission of the Collector and Comptroller at 3 per Cent on the amount of Provincial Duties collected in the Years 1795 and 1796, under the Acts 33d Geo. III. Cap. 8, and 35th Geo. III. Cap. 9, paid by Warrant, as stated in the Public Accounts of this year, in virtue of the aforesaid Statute of the 33d Geo. III. Cap. 8, Sect. 3d, As to the duties levied under the said Act, and as to the duties levied under the Act of the 35th Geo. III. Cap. 9, from the intention of the Legislature to be inferred from the aforesaid Act of the 33d Geo. III. Cap. 8, to adopt this as a permanent rate to be allowed for the collection of Provincial Duties, since further confirmed by the allowance of the charge without objection in the annual Accounts presented for many years past to the Legislature of the duties collected, 498 7 8

N. B. This charge was in the present instance (being the first payment thereof) particularly stated in the Public Accounts, previous to a Warrant being issued for the Amount. The intention of the Legislature relative thereto was further shewn by the express provision subsequently made by Law, for the non-allowance of any Commission on the Duties levied under the Acts of the 33d Geo. III. Cap. 2 and 11, as to which it was not intended to make such allowance.

To the Province of Upper-Canada, one eighth part of the net produce this year of the Duties imposed by the 33d Geo. III. Cap. 8, paid by Warrant, as stated in the Public Accounts, in virtue of the Act 35th Geo. III. Cap. 3, 181 11 4½

To the Province of Upper-Canada, one eighth part of the net produce this year of the Duties imposed by the 35th Geo. III. Cap. 9, paid by Warrant, as stated in the Public Accounts, in virtue of the Act 35th Geo. III. Cap. 3, 858 18 7

To the Honourable C. De Lotbinière, Speaker of the House of Assembly, towards defraying the expenses of purchasing Standard Weights and Measures for the use of this Province, in virtue of a Resolution and Address of the House of Assembly, 4th May 1795, 111 2 2½

N. B. A further provision for this object appears to have been intended by the Statute 39th Geo. III. Cap. 9, but it is doubtful whether the enactments of this Statute became Law.

To William Vondenvelden, for printing the Acts of the Legislature passed during the fourth Session of the first Provincial Parliament, paid by proportion of Warrant issued for the same with other printing done for Government, as stated in the Public Accounts of this year, in virtue of the Acts 34th Geo. III. Cap. 1st and 36th Geo. III. Cap. 9, Sect. 77, 253 18 1½

To different Returning Officers, for disbursements at the Election of Members of the Assembly at the second Provincial Parliament, paid by Warrants, as stated in the Public Accounts of this year, in virtue of the Act 33d Geo. III. Cap. 7, 57 17 3

For the permanent annual appropriation towards defraying the Administration of Justice and the Support of the Civil Government in this Province, in virtue of the Act 35th Geo. III. Cap. 9, 5555 11 1½

Amount expended in virtue of Laws of the Province, £9559 11 1½

1796.—Les dépenses du Conseil Législatif et de l'Assemblée, payées par Warrant, tel qu'établi par les Comptes Publics de cette année, en vertu de l'Acte de la 33e. Geo. III. Chap. 8, 1845 1 3½

Dépenses incidentes encourues cette année, pour la Collection des Droits Provinciaux, en vertu des Actes des 33e. et 35e. Geo. III. Chap. 8 et 9, payées par Warrants, tel qu'établi par les Comptes Publics de cette année, en vertu de l'Acte de la 35e. Geo. III. Chap. 9, Sect. 16, 197 3 5½

La Commission des Collecteur et Contrôleur à 3 par Cent, sur le montant des Droits Provinciaux perçus durant les années 1795 et 1796, en vertu des Actes des 33e. Geo. III. Chap. 8, et 35e. Geo. III. Chap. 9, payée par Warrants, tel qu'établi par les Comptes Publics de cette année, en vertu du susdit Statut de la 33e. Geo. III. Chap. 8, Section 3e. Quant aux Droits perçus en vertu dudit Acte et ceux perçus en vertu de l'Acte de la 35e. Geo. III. Chap. 9, l'on doit inférer d'après le susdit Acte de la 33e. Geo. III. Chap. 8, que l'intention de la Législature étoit d'adopter ce taux comme permanent, pour la Collection de tous les Droits Provinciaux; ce qui se trouve en outre confirmé, vu que la Législature depuis nombre d'années que les Comptes annuels des Droits perçus lui ont été présentés, n'a jamais fait aucune objection à cette charge, 498 7 8

N. B. Cette charge fut dans le cas présent (étant le premier paiement de ladite Commission) établie d'une manière particulière dans les Comptes Publics, avant d'émaner un Warrant pour en couvrir le montant. L'intention de la Législature se manifesta de nouveau sur icelle, par une disposition expresse, faite par une Loi subséquente, pour qu'il ne fut alloué aucune Commission sur les Droits perçus en vertu des Actes de la 33e. Geo. III. Chap. 2 et 11, ce qui fait voir que l'intention de la Législature étoit de ne point accorder une semblable Allouance sur iceux.

A la Province du Haut-Canada, une huitième partie du produit net des Droits de l'année, imposés par la 33e. Geo. III. Chap. 8, et payée par Warrant, tel qu'établi par les Comptes Publics, en vertu de l'Acte de la 35e. Geo. III. Chap. 3, 181 11 4½

A la Province du Haut-Canada, une huitième partie du produit net des Droits de l'année, imposés par la 35e. Geo. III. Chap. 9, et payée par Warrant, tel qu'établi par les Comptes Publics, en vertu de l'Acte de la 35e. Geo. III. Chap. 3, 858 18 7

A l'Honble. C. de Lotbinière, Orateur de la Chambre d'Assemblée, pour défrayer les dépenses pour faire l'achat de Poids et Mesures d'Étalon, à l'usage de cette Province, en vertu d'une Résolution et Adresse de la Chambre d'Assemblée, du 4 Mai 1795, 111 2 2½

N. B. Il paroît par le Statut de la 39e. Geo. III. Chap. 9, que l'intention étoit d'approprier une autre Somme pour cet objet; mais il est douteux si les dispositions de ce Statut ont finalement eu force de Loi.

A William Vondenvelden, pour l'impression des Actes de la Législature passés durant la quatrième Session du Premier Parlement Provincial, payé par proportion d'un Warrant émané pour icelle et autres Impressions faites pour le Gouvernement, tel qu'établi par les Comptes Publics de cette année, en vertu des Actes de la 34e. Geo. III. Chap. 1, et de la 36e. Geo. III. Chap. 9, Section 77, 253 18 1½

A divers Officiers Rapporteurs, pour déboursés à l'Election des Membres de l'Assemblée du Second Parlement Provincial, payé par Warrants, tel qu'établi par les Comptes Publics de cette année, en vertu de l'Acte de la 33e. Geo. III. Chap. 7, 57 17 3

L'Appropriation annuelle et permanente pour défrayer l'Administration de la Justice et le Soutien du Gouvernement Civil de cette Province, en vertu de l'Acte de la 35e. Geo. III. Chap. 9, 5555 11 1½

Montant dépensé en vertu des Lois de la Province, £9559 11 1½